



報讀課程申請表格

Application Form

申請辦法

郵寄：把申請表格連同學費和醫療報表（劃線支票，抬頭「香港賽車學校有限公司」或「*Hong Kong Racing School for Motorsports Ltd*」），寄香港灣仔軒尼詩道 145 號安康商業大廈 22 樓，香港賽車學校有限公司收。或把申請表格連同銀行入數紙電郵至 info@hkrs.com.hk 或 *whatsapp*。

How to Apply

Post: The application form along with fee and medical form (crossed check payable to "Hong Kong Racing School For Motorsports Limited", sent 22/F, On Hong Commercial Building, 145 Hennessy Road, Wan Chai, HK, Hong Kong Racing School Limited. Email: info@hkrs.com.hk (please attach the forms and bank invoice in the email or whatsapp)

請勿郵寄現金/ Please do not mail cash

姓名 <i>Name</i>	中文：		<i>English：</i>		
性別 <i>Gender</i>	<input type="checkbox"/> 男 M <input type="checkbox"/> 女 F	出生日期 (<i>D.O.B.</i>)		香港身份證號碼/ 護照 (<i>HK I.D.</i> <i>/Passport No.</i>)	
中文地址					
<i>English Address</i>					
聯絡電話 <i>Mobile</i>		住址電話 <i>Home</i>		傳真號碼 <i>Fax</i>	
職業 <i>Occupation</i>		婚姻狀況 <i>Marital status</i>	<input type="checkbox"/> 未婚 <i>Unmarried</i> <input type="checkbox"/> 已婚 <i>married</i>	學歷 <i>Education Level</i>	
電子郵件 <i>Email Address</i>	<input type="checkbox"/> 為保護環境，我選擇利用電子郵件 <i>To save the Earth, I would like to receive notice through Email</i>				
甚麼途徑得知本會	<input type="checkbox"/> <i>Facebook</i> <input type="checkbox"/> 汽車雜誌 <i>Automobile Magazine</i> <input type="checkbox"/> 上網 <i>Internet</i> <input type="checkbox"/> 朋友 <i>Friends</i> <input type="checkbox"/> 廣告 <i>Advertising</i> <input type="checkbox"/> 展覽 <i>Show</i> <input type="checkbox"/> 講座 <i>Talk Show</i> 其他 <i>Others</i> :				
報讀課程 <i>Course Applying</i>					



Hong Kong Racing School for Motorsports Ltd.

香港賽車學校

香港 灣仔 軒尼詩道 145 號 安康商業大廈 22 樓

22/F, On Hong Commercial Building, 145 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong.

T : +852 3756 9432 W : www.hkrs.com.hk

學費 <i>Fee Amount</i>				<input type="checkbox"/> 需要收據 <i>Receipt</i>
付款 <i>Payment Methods</i>	<input type="checkbox"/> 現金 <i>Cash</i> <input type="checkbox"/> 銀行入帳 <i>Transfer</i> (匯豐 <i>HSBC</i> 112-314182-001) <input type="checkbox"/> 支票 <i>Cheque</i> , 號碼 <i>No.</i> : _____ 銀行 <i>Bank</i> : _____			
日期 <i>Date</i>		簽名 <i>Signature</i>		學員將於 1 星期內收到學員 收讀通知書 <i>Participants will receive a letter of acceptance within a week</i>

*本人聲名以上資料全屬正確，並無隱瞞任何事實及同意遵守本校的守則。

**I declare that the above information is correct and does not conceal any facts and agrees to abide by the Code.*

關於個人私隱：閣下提供的所有個人資料將會根據(個人資料私隱條例處理)，以上資料全屬保密。本申請表內所有個人資料，只供本校作處理入讀課程/會及學/會員通訊之用。

Data Security

Hong Kong Racing School for Motorsports Ltd. will take reasonable steps to ensure that all information we collect is stored in a secure environment accessed only by authorized persons. However, we give no warranty against third parties hacking into the data or any unauthorized access to the data by anyone.

*所有報讀課程必需於開學一星期前繳清學費，並提供有效證明文件落實學位，逾期繳付學費及有關文件將不受理報讀。如因私人理由而缺席上課，所有學費將不會獲發還。如因病缺席，必須出示有關病歷證明書，該缺席課堂可獲退還 50%課程費用並用作下次報讀課程使用(該退還款項有效期為 90 日)。課程集合兩小時前，如天文台發出 8 號或以上颱風訊號或黑色暴雨警告訊號，課程將延期，如未能出席延期之課堂，該堂費用可獲全數退還作下次課程使用(該退還款項有效期為 90 日)。

**To confirm the enrollment, all tuition fees must be settled one week before the course starts with valid documents provided, overdue payment and failing to provided valid documents shall not be accepted. All tuition fees are non refundable for any absence, except for medical reason and weather conditions; a 50% of the tuition fee of the class(s) shall be refunded as tuition fee for applying for next course(s) with a 90 day' s validity. For medical reason, a valid medical certificate is required. For weather conditions, when typhoon no.8 or above signal or black rain signal is hoisted two hours before the class, the class shall be suspended and rescheduled; rescheduled class is refundable as mentioned above.*

此欄只供本校使用

申請編號		會員編號	
經手人		日期	
確認收款	<input type="checkbox"/> 現金 <input type="checkbox"/> 銀行入帳 (匯豐 112-314182-001) <input type="checkbox"/> 支票, 號碼 : _____		銀行 : _____
備註			



報讀須知/ Enroll Notes

學員福利

- 免費電郵收取每季學/會員通訊
- 優先參加本校/會的免費活動
- 加入活動小組成為組員
- 免一年會費
- 商戶優惠

聯繫人

- 冼浩明先生 (852) 96654755
- 劉凱文小姐 (852) 93390552

- *Trainees Welfare*

- *Free e-mail to receive a quarterly school / Newsletter*

- *Priority to participate in free activities in school / Council*

- *Added activities of the group to become members*

- *Free one year membership fee*

- *Merchant Shipping*

Contact person

- *Mr. Sin Ho Ming (852) 9665 4755*
- *Ms. Lau Hoi Man (852) 9339 0552*

學員守則

- 學員該對本校的宗旨及校規抱著忠誠的精神，積極參與、支持及協助推動本校活動，熱心分擔所委派的義務。
- 學員在未有得本會許可之情況下，不得擅用本校名義，在外參與任何活動或進行募捐。
- 如學員有損害本校聲譽或利益之行為，本會經考慮後，有權開除其會籍，所繳會費將不予退還。

- *Students should hold loyal spirit, and actively participate, support and assist in promoting school activities, enthusiastic assume the obligations delegated.*

- *In the case of students without the permission from Hong Kong racing school for motorsports Ltd. He/ She cannot engage in any activity or donation with Hong Kong racing school for motorsports Ltd behalf.*

- *If a student damage Hong Kong racing school for motorsports Ltd. reputation. Hong Kong racing school for motorsports Ltd. reserved the right to expel his membership and will not return any given membership fees.*